
Zápis ze zasedáńı KR dne 23. 1. 2014

Mı́sto konáńı: mı́stnost KR
Zapsal: Ladislav Láska
Př́ıtomni: Jan Muśılek, Ladislav Láska, Alžběta Prokopová, Tomáš Masař́ık, Dalibor Slovák
Hosté: Jana Provazńıková, Tomáš Pokorný
Omluveni:

1 Schváleńı programu

Jan Muśılek zahajuje zasedáńı hlasováńım o schváleńı programu:

1. Schváleńı zápisu z minulého zasedáńı

2. Řešeńı konflikt̊u

3. Avizo při nastěhováńı

4. Vyjádřeńı ke st́ıžnosti pana Vetŕıka

5. Monitor do televizńı mı́stnosti

6. Různé

Hlasováńı: 4 - 0 - 0
Program byl jednomyslně schválen.

2 Schváleńı zápisu z minulého zasedáńı

JM nechává hlasovat o programu z minulého zasedáńı. Ten byl jednomyslně schválen.

3 Řešeńı konflikt̊u

TM připomı́ná, že konflikt s pány F. a Č. pokračuje. Dř́ıve již bylo ze strany KR doporučeno
vystěhováńı pana Č., nyńı se uvolil k přestěhováńı na jiný pokoj. Bude mu udělena daľśı výstraha.

JM dále shrnuje, že pokud F. stále kouř́ı, i přes výstrahu, měl by být vystěhován či přinejmenš́ım
opět upozorněn.

TM navrhuje KR se usnést: ,,KR podporuje uděleńı druhé výstrahy studentu Č., namı́sto vystěhováńı,
za podmı́nky, že se přestěhuje na nový pokoj, k člověku, který s t́ım bude souhlasit.“ Hlasováńı: 5 -
0 - 0

4 Monitor do televizńı mı́stnosti

BP seznamuje JP, že j́ı zkontaktoval člověk, který chce věnovat velký monitor KR. JP odpov́ıdá, že
nejjednodušš́ı bude, když ho věnuje KR a následně se umı́st́ı do televizńı mı́stnosti. KR souhlaśı. 1

1V době vydáńı zápisu je již nová televize nainstalována.
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5 Vyjádřeńı ke st́ıžnosti pana Vetŕıka

JM seznamuje KR s vyjádřeńım, které sepsal na st́ıžnosti pana Vetŕıka, jakožto člen, který byl
př́ıtomen řešeńı daného konfliktu.

JM pověřuje LL, aby prošetřil bod, ve kterém mohlo doj́ıt k pochybeńı, protože byl mı́̌ren proti
němu a nebylo by vhodné, aby vyšetřoval sám sebe. LL se dotázal JP na dané skutečnosti a požádal
o kopie problémových dokument̊u. 2

6 Avizo při nastěhováńı

TM navrhuje, aby v př́ıpadě, že bude k někomu nastěhován nový spolubydĺıćı, byla tato skutečnost
předem oznámena. Důvody jsou zejména bezpečnost a zamezeńı zbytečným překvapeńım či nedoro-
zuměńım. JP souhlaśı, že to je možné, alespoň v některých př́ıpadech – určitě ne během hromadných
nástup̊u či v př́ıpadě, že bude potřeba někoho ubytovat tentýž den.

7 Pronájem kanceláře panu Světlému

Pan Světlý žádal vedeńı koleje o pronájem volné kanceláře č. 16 v př́ızemı́ budovy A, v chodbě kde je
ubytovaćı kancelář. JP žádá KR o vyjádřeńı k uzavřeńı smlouvy s panem Světlým na dobu určitou
1 roku (kancelář by byla př́ıstupná pouze v otev́ıraćı době ubytovaćı kanceláře).

Návrh usneseńı: ,,KR nedoporučuje uzav́ırat smlouvu o pronájmu s panem Světlým, protože se
domńıvá, že potenciálńı rizika převyšuj́ı výhody pro ubytované i KaM.“ Hlasováńı: 4 - 0 - 1

8 Různé

1. JM seznamuje JP s t́ım, že navrhl řediteli KaM zř́ıdit jednol̊užkové pokoje na naš́ı koleji.
Existuje zájem a kapacita neńı naplněna, nav́ıc jednol̊užkový pokoj bude mı́t výhodu proti
standardńım pokoj̊um, že nebude obsahovat zbytečný nábytek. JP seznamuje KR, že na tomto
projektu se již pracuje, podrobnosti zat́ım nejsou známy. Dále JM navrhuje, aby bylo do té
doby zavedeno přechodné opatřeńı, které by stanovovalo cenu za bydleńı na pokoji v jednom
člověku. V současné době existuje možnost źıskat slevu, nicméně v minulosti byla udělována v
r̊uzné výši, což, ačkoliv neńı nárokovatelné, určitě nevyzńı férově.

2. Tomáš Pokorný se ptá, zda se něco stalo ve věci opravy bočnic posteĺı dřevem, namı́sto
dřevotř́ıskou. JP odpov́ıdá, že je nakoupen materiál a následuj́ıćı opravy budou prováděny
navrhovaným zp̊usobem.

3. JM se ptá, z jakého d̊uvodu údržbáři kontroluj́ı baterie, když na konci minulého roku byly
instalovány spořiče a kontrola bateríı se mohla provést tehdy. JP odpov́ıdá, že některé baterie
protékaj́ı a nav́ıc docháźı k poruchám po instalaci spořič̊u na vodu. JM shrnuje, že by byl rád,
aby se kontrolovaly věci souhrnně, nikoliv po částech, a t́ım se omezil celkový počet vstup̊u do
pokoj̊u. BP se ptá, zda po instalaci spořič̊u došlo ke znatelnému sńıžeńı spotřeby. JP odpov́ıdá,
že ke sńıžeńı spotřeby došlo jen v minimálńı mı́̌re.

4. DS se ptá, v jaké fázi je jednáńı o úpravě cesty od nové zastávky pod mostem ve směru na
kolej. JP odpov́ıdá, že zat́ım nedostala z vedeńı MČ žádnou odpověd’. JM namı́tá, že mnohem
d̊uležitěǰśı problém jsou bezdomovci, kteř́ı přespávaj́ı v podchodu, což neńı přijatelné na jediné
př́ıstupové cestě, kterou se dá j́ıt na most Barikádńık̊u směrem na Holešovice. JP slibuje, že
kontaktuje policii ČR, aby v této věci konali.

2Po zasedáńı JP předala LL dokumenty dokládaj́ıćı, že k pochybeńı ze strany KaM nedošlo. Na dokumentech jsou
podepsańı všichni zúčastněńı, včetně pana Vetŕıka.
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5. Termı́n daľśıho zasedáńı: JM navrhuje sej́ıt se ve čtvrtek 20. února. Termı́n zasedáńı bude ještě
potvrzen.
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